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ODVOZ TŘÍDĚNÉHO ODPADU 
 

Tříděný odpad je odvážen pracovníky Obce Světlá Hora v těchto dnech: 

pondělí    6. července 2015   28. týden 

pondělí  20. července 2015   30. týden 
 
 

POZOR!  Mezi tříděný odpad rozhodně nepatří pneumatiky!!! 

Jiný, než tříděný odpad, nevyvážíme!!! 
 

ODVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU TS BRUNTÁL 
 

 Komunální odpad - popelnice - budou vyvezeny v těchto dnech: 

středa      8. července 2015   28. týden 

středa    22. července 2015   30. týden 
 

Každý první čtvrtek v měsíci  od 13:00 do 15:00 hod  

v zasedací místnosti obecního úřadu poskytuje poradenskou činnost  

Městský úřad Bruntál, odbor sociálních věcí. 

Bližší informace Vám podá Olga Plesníková, sociální pracovník MěÚ Bruntál 

tel.: 554 706 159 
 

Oznámení občanům 
 

Provozní doba KNIHOVNY        Úterý od 15.00 hod do 18.00 hod.  

 

ORDINACE PRAKTICKÉ LÉKAŘKY  MUDr. Naděžda Ryšánková  
 

Světlá Hora: každý čtvrtek od 13.00 do 15.00  
 

Bruntál:    den  Odběry, EKG    ordinace  

Telefon.: 554 725 473  Pondělí 7,00 - 8,00    8,00 - 11,30 

Mob.: 606 792 754  Úterý                 -   13,00 - 16,30 

     St, Čt, Pá 7,00 - 8,00    8,00 - 11,30 
 

ORDINACE ZUBNÍ LÉKAŘKY MUDr. Božena Marková 
 

ORDINACE SVĚTLÁ HORA Tel. 554 737 007: 
 

 pondělí    8.00 – 15.00      

 úterý    8.00 – 15.00   

 středa    8.00 – 14.00    

 čtvrtek   8.00 – 14.00   

   pátek    8.00 – 12.00  
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Informace obecního úřaduInformace obecního úřadu  

Vážení spoluobčané,  

zdravím všechny čtenáře v prvním letním měsíci a na začátku prázdnin.  

Na radnici se nyní připravujeme na stěžejní akci léta, tedy na Dostihový den. Zvu vás 

všechny na sobotu 11. července a těším se na setkání s vámi. Věřím, že se nám opět podaří 

připravit tradičně příjemný den, který přitáhne do naší obce také hodně návštěvníků. Snad 

se vydaří i počasí a budeme všichni spokojení i s nabídkou doprovodných akcí. 

Kromě Dostihového dne se však věnujeme i stavebním akcím. V nejbližších 

dnech začne oprava chodníku od domu č. 346 po dům č. 379. Na základě výběrového 

řízení bude práce provádět firma Dolmens building, s.r.o. ze Světlé p. Lukáše Hrubého. 

Práce chceme zahájit až po Dostihovém dnu. I tak dojde k omezení provozu. Opakovaně 

žádám občany o trpělivost a zvýšenou pozornost.  

Přibližně v polovině prázdnin zahájíme druhou velkou akci, kterou je oprava 

komunikace a veřejného osvětlení od domu p. Holků k bývalé váze st. statků. Zde ještě 

není uzavřeno výběrové řízení. Celkem se však přihlásily čtyři firmy, takže výběrová 

komise bude mít z čeho vybírat. Komise je složena ze zastupitelů a odborníků. Do tohoto 

výběrového řízení je rovněž zařazena oprava mostků na této komunikaci a také oprava 

místní komunikace v Dětřichovicích.  

Stejně jako vy, čtenáři, se i já dozvídám z příspěvků některých zastupitelů ve 

 

 

 

V. Vojtíšek           starosta obce                554 773 151 

M. Marková matrika, sociální služby, ověřování                 554 773 150 

    R. Soroková     ev. obyvatel, pohledávky, byt.hospodářství,    

                                   podatelna                                               554 773 152 

M. Nováková účetní obce, pokladna       554 773 153 

Ing. J. Kukučka výstavba, živ.prostředí, pozemky, czechpoint554 773 155 

Z. Šamaj  pracovník obce     731 187 210 

Ing. L. Školoud lesník       734 326 507 
 

 

 www.svetlahora.cz e-mail: svetlahora@svetlahora.cz  fax: 554 773 159 

 

   DŮLEŽITÁ TELEFONNÍ ČÍSLA 

Policie ČR       158  

Záchranná služba      155  

Hasiči        150 

Jednotné evropské číslo tísňového volání:   112  

Zdravotnické informační centrum  553 777 777 - Tato služba je 

k dispozici 24 hod. denně, a mj. dostanete odpověď k lékařské pohotovostní službě, ale i 

http://cs.wikipedia.org/wiki/Evropa
http://cs.wikipedia.org/wiki/Telefonn%C3%AD_%C4%8D%C3%ADslo
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Zpravodaji velmi zajímavé informace. Proto chci na některé zareagovat a něco 

okomentovat. Pan Šimčík se chlubí tím, „jaké investice navrhovali na zapracování do 

rozvoje obce“. Jsem rád, že jsme zde ve shodě, neboť téměř všechny tyto akce mělo 

zastupitelstvo ve svém plánu již v minulém volebním období, akce se dlouhodobě 

připravovaly tak, aby mohly být v roce 2015 zahájeny. Jedná se o rekonstrukce cest i 

chodníků, opravu obecního úřadu apod. Nejsou to akce, kterými by se měl zastupitel 

chlubit, zvláště když nejsou z jeho hlavy, ale měla by to být přímo povinnost zastupitele 

starat se o rozvoj obce. Plán stavebních akcí byl schválen zastupitelstvem. Další 

připomínku mám k provádění investic. Tuto jsem rozporoval i na veřejném jednání 

zastupitelstva. Někteří zastupitelé totiž požadují, aby se veškeré investice a opravy 

prováděly pouze z dotačních peněz. Myšlenka je to dobrá, ale ne vždy realizovatelná. 

Výzvy k dotačním programům se nevypisují stále. Je-li potřeba opravit cestu, musí se to 

provést, i když není možnost získat dotaci. V současnosti se většina dotací zaměřuje na 

úspory energií (zateplování,…), čehož využíváme i při naplánované opravě radnice a 

dokončené opravě areálu TJ. Například s požadavkem na doplnění dětského hřiště ve 

školce se nám na dotaci nepodařilo dosáhnout i přes opakované podávání žádostí. Proto se 

modernizací a doplněním hřiště ve školce budeme zabývat a zkusíme něco zajistit i 

z vlastních prostředků. Na další výzvu naše děti čekat jistě nechtějí... 

 Na posledním veřejném jednání zastupitelstva jsme schválili závěrečný účet obce, 

ale také jsme řešili potíže s financováním TJ. V minulosti jsme vždy poskytovali TJ na 

úhradu energií částku cca 120.000,- Kč ročně. Při každém schvalování rozpočtu jsem 

s vedením TJ projednával, na co se prostředky mají použít. V roce 2015 je v rozpočtu 

obce schváleno pro TJ celkem 120.000,- Kč. Opět máme rozpory, na co vlastně jsou tyto 

prostředky určeny. K tomuto problému se nyní vyjadřují právníci a bude o něm 

rozhodovat na svém příštím jednání také rada obce. Věřím, že v příštím Zpravodaji vás 

budu moci seznámit s tím, jak jednání dopadla.  

 Vidíte, že problémů a problémků máme stále dost a nenudíme se. Přesto vás chci 

ubezpečit, že pro obec pracujeme dle našeho nejlepšího vědomí a svědomí.  

Přeji vám příjemné letní dny, bezproblémovou dovolenou a dětem příjemné 

prázdniny! 

        Václav Vojtíšek, starosta obce 

POZVÁNKA NA ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 
 

Srdečně zveme všechny občany na 7. zasedání Zastupitelstva obce Světlá Hora, které 

se bude konat ve středu 1. července 2015 od 16. 00 v přístavbě MŠ Světlá 416 

(přízemí) ve Světlé Hoře 
 

Program: 

1) VEŘEJNÉ PROJEDNÁNÍ NÁVRHU ÚZEMNÍHO PLÁNU OBCE SVĚTLÁ 

HORA 
 

Těšíme se na Vaši účast. 

Václav Vojtíšek, starosta  
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Výpis z usnesení z 9. schůze Rady obce Světlá Hora 

konané dne 8. 6. 2015 
 

Rada obce schválila: 

 příkazní smlouvy na zpracování kompletní žádosti o dotaci na projekt „Venkovní fitness 

hřiště“ a kompletní realizace zadávacího řízení na dodávky v režimu zadávání řízení mimo 

režim ZVZ „Konsolidace ITa nové služby TC obcí“ 

 povolení konání akcí: „ K poslechu i tanci hraje kapela Proton – konec školního roku – 

začátek prázdnin“ dne 27. 6. 2015 do 24.00 hod., „ K poslechu i tanci hraje kapela 

Maraton“ dne 4. 7. 2015 do 02.00 hod.,  „ Diskotéka“ dne 11. 7. 2015 do 24.00 hod. 

(zastupitelstvem povoleno do 02:00 hod) a  „ Benátská noc“ dne 18. 7. 2015 do 02.00 hod. 

 záměr na pronájem části pozemku  parc.č. 755 ostatní plocha - neplodná půda o výměře 

380 m2 z celkové výměry 1374 m2 v k.ú. Dětřichovice 

 nájemní smlouvu na byt č. 17 (1+kk) v Domě s pečovatelskou službou, Světlá 433, Světlá 

Hora 

 rozpočet 23. ročníku Dostihového dne konaného dne 11. 7. 2015 
 

Rada obce vzala na vědomí: 

 zápis z komise sociální, zdravotní, školské, kulturní, sportovní a redakční rady Zpravodaje 

ze dne 25. 5. 2015 

 ústní zprávu starosty o pokračování příprav 23. ročníku Dostihového dne konaného dne 

11. 7. 2015 
 

 

Celé znení  usnesení rady obce naleznete na webových stránkách obce 
 

http://www. svetlahora.cz/obecní úřad/ usnesení rady obce 
 

Originály usnesení rady obce jsou uloženy na OÚ (přízemí, M. Marková) a  je do nich 

možno nahlížet, pořizovat si výpisy nebo jejich kopie, a to v úřední dny (pondělí, středa) od 

7. 00 do 16. 30 hod.  

 

Výpis z usnesení z 6. zasedání zastupitelstva obce  

konaného dne 22. 6. 2015 

 

Zastupitelstvo obce schválilo: 

 prodej  pozemku parc.č. 771/11 , 771/12, 771/13 vše v k.ú. Světlá ve Slezsku   

  vstup obce Světlá Hora do svazku obcí BRUNTÁLSKO 

 účetní závěrku obce Světlá Hora za rok 2014 

 závěrečný účet obce Světlá Hora za rok 2014 a  souhlasí s celoročním hospodařením 

s výhradou 

 nápravná opatření ke zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření obce Světlá Hora za 

rok 201 

 na základě podané námitky prodloužení povolení konání akce „ Diskotéka“ dne 11. 7. 
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2015 do 02.00 hod. 
 

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí: 

 předložený materiál ve věci vytvoření svazku obcí BRUNTÁLSKO 

 zápisy ze zasedání finančního výboru ze dne 5. 5. 2015 a 5. 6. 2015 
 

Zastupitelstvo obce neschválilo: 

 žádost na prodej části pozemku parc.č. 75/4 trvalý travní porost o výměře cca 445 m2 

z celkové výměry 552 m2 v k.ú. Světlá ve Slezsku 
 

 

Zastupitelstvo obce zvolilo: 

 předsedu Osadního výboru Suchá Rudná a Stará Voda pí Editu Barčíkovou 

 členy Osadního výboru Suchá Rudná a Stará Voda p. Tomáše Rončáka pí Alenu 

Kopincovou, p. Pavla Dvořáka a  p. Josefa Andryse 
 

Celé znení  usnesení zastupitelstva obce naleznete na webových stránkách obce 

http://www. svetlahora.cz/obecní úřad/ usnesení zastupitelstva obce 

 

Originály usnesení zastupitelstva obce jsou uloženy na OÚ (přízemí, M. Marková) a  je do 

nich možno nahlížet, pořizovat si výpisy nebo jejich kopie, a to v úřední dny (pondělí, 

středa) od 7. 00 do 16. 30 hod.  

Michaela Marková 

Sběrné nádoby na biologický rozložitelný odpad  - BRO 
 

Obec Světlá Hora informuje, že v současné době je možnost přechodně odvážet BRO na 

sběrný dvůr (Rychta), kde jsou za tímto účelem vyčleněny kontejnery 1100 l. 

Toto opatření bude platit až do doby ukončení řízení o poskytnutí podpory ze Státního 

fondu životního prostředí ČR na třídění a likvidaci BRO, kdy se počítá se zakoupením a 

umístěním BIO popelnic o objemu 120 l a 1100 l v obci. 

Jaromír Kukučka 
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Příspěvky zastupitelů 
Publikováno bez korektur a zásahů redakční rady. Vyjadřují jen názory 

pisatele. 

 

ROZPOČET OBCE část 4 - hospodárnost (obecní lesy trochu jinak). 

     Dnes Vám chci z jiného úhlu představit kauzu obecních lesů. Když jsem od roku 2009 

čítával zpravodaj, tak jsem byl stejně jako Vy, občané informován, že lesy obec 

vybojovala zpět a jaký to bude mít pro obec přínos. Nikdo nám ale neřekl, že lesy obec 

získala proto, že prohrála soud s Ing. Kalužou, který napadl prodej lesů, jako nezákonný. 

Takže za vrácení nevděčíme starostovi, ale ing. Kalužovi.  Po vstupu do zastupitelstva 

obce (ZO) v roce 2010 jsem zjistil, že v kauze lesů je v rozporu s tím co nám bylo ve 

zpravodajích předkládáno řada dalších pochybení obce, proto Vám předkládám 

informace, které jsem zjistil: 

     Dne 15. 06. 2009 ZO uložilo starostovi zajistit soudního znalce k posouzení stavu lesů 

a vyčíslit hodnotu před prodejem a při vrácení. Znalecký posudek starosta zajistil. Soudní 

znalec stanovil, že po odečtení nákladů na těžbu byla z lesů vytěžena dřevní hmota za 

12.738.000,-Kč. Lesy byly prodány v r. 2005 za kupní cenu 9. 925. 000,-Kč, z toho 

vyplývá: 

            vytěžená dřevní hmota                       12. 738. 000,-Kč 

             kupní cena                                           9. 925. 000,-Kč 

            ROZDÍL                                              2. 813. 000,-Kč 
     Starosta měl vypracovat návrh dohody na vyrovnání se společností Beskydská lesní 

s.r.o., kdy měl kompenzovat kupní cenu a rozdíl výše uvedený po ní požadovat, jak mu 

uložilo ZO. Ale toto neprovedl, čímž vznikla obci škoda 2. 813. 000,-Kč, což konstatuje 

i policie ČR v dokumentech, které mám k dispozici. Transakce kolem lesů se pořád 

prošetřují. Toto své tvrzení opírám o zákon, který říká: obec je povinna chránit svůj 

majetek před neoprávněnými zásahy a včas uplatňovat právo na náhradu škody a právo na 

vydání bezdůvodného obohacení, k čemuž obec včas nepřistoupila, neboť došlo u 

Beskydské k neoprávněnému zásahu do majetku obce (lesů), protože z lesů vytěžila 

majetek obce (dřevní hmota), která převýšila zaplacenou kupní cenu. Bezdůvodné 

obohacení 2.813 000,-Kč měl starosta podle tohoto ustanovení zákona po Beskydské snad 

požadovat i dle ukládacího usnesení ZO. 

      Když k tomu přičtu skutečnost, jak obec od roku 2011(včetně plánovaného rozpočtu 

na rok 2015) hospodaří - v lesním hospodářství ve ztrátě okolo 2 mil Kč, která se nyní 

omlouvá tím, že lesy jsme převzali v katastrofickém stavu!  Odpovězte si, proč je to tak? 

     Perličkou dokládající špatnou práci OÚ je skutečnost, že po návratu lesů zpět na obec 

ještě v r. 2009 vázlo na lesích smluvní zástavní právo ve výši 19.000.000, na které jsme 

společně s panem Kocfeldou st. upozornili obec v roce 2011, kdy o tom nikdo do té doby 

na obci nevěděl a tuto blokaci se zajistilo odstranit až v druhé polovině roku 2014. 

     Tak toto je ta hospodárnost, se kterou se pan starosta ohání ve zpravodajích! 

Alois Šimčík - zastupitel 
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Vážení spoluobčané, 

dovolte, abychom Vám popřáli hezké prázdniny či dovolené, ať už trávené individuálně 

nebo v rodinném kruhu. Dětem přejeme hodně pěkných zážitků, krásné počasí, dospělým 

pak dostatek odpočinku k načerpání sil pro další měsíce tohoto roku.  
 

                                                    Za  ANO Světlá Hora,Pavel Skála, Marcela Hromádková 

 

KALENDÁŘ KULTURNÍCH, SPORTOVNÍCH A JINÝCH AKCÍ 

PRO ROK 2015 

ČERVENEC ANDĚLSKÁ HORA TURNAJ V MINIKOPANÉ O POHÁR 

STAROSTY 
MĚSTO ANDĚLSKÁ HORA, SDH 

ANDĚLSKÁ HORA 

  POLSKO FESTIVAL DECHOVÝCH KAPEL 

POLSKO MĚSTO ANDĚLSKÁ HORA 

  
11. ČERVENCE 
SVĚTLÁ 
  

VÝSTAVA DROBNÉHO ZVÍŘECTVA CHOVATELÉ SVĚTLÁ HORA 

  11. ČERVENCE 
SVĚTLÁ 23. ROČNÍK DOSTIHOVÉHO DNE 

OBEC SVĚTLÁ HORA, DOSTIHOVÉ 

CENTRUM SVĚTLÁ HORA, WRBNA 

RACING, SDH SVĚTLÁ HORA, TJ 

SVĚTLÁ HORA, CHOVATELÉ SVĚTLÁ 

HORA 

  24. ČERVENCE 
SVĚTLÁ KERAMIKA SVĚTELSKÁ POHODA 

  25. ČERVENCE 
ANDĚLSKÁ HORA POUŤ KE sv. ANNĚ MĚSTO ANDĚLSKÁ HORA 

        

SRPEN 7. SRPNA 
SUCHÁ RUDNÁ 

12. ROČNÍK POHÁROVÉ NOČNÍ 

SOUTĚŽE SDH SUCHÁ RUDNÁ 

  8. SRPNA 
SVĚTLÁ 

FOTBALOVÝ TURNAJ O PUTOVNÍ 

POHÁR PŘEDSEDY TJ SVĚTLÉ TJ SVĚTLÁ HORA 

  8. SRPNA 
ANDĚLSKÁ HORA ŽABÁK MĚSTO ANDĚLSKÁ HORA 

  21. SRPNA 
SVĚTLÁ HORA KERAMIKA SVĚTELSKÁ POHODA 

        

ZÁŘÍ POLSKO DOŽINKY POLSKO MĚSTO ANDĚLSKÁ HORA 

  SVĚTLÁ BLEŠÍ TRH VENKU SVĚTELSKÁ POHODA 

  12. ZÁŘÍ 
ANDĚLSKÁ HORA NETRADIČNÍ VOZIDLA (TRAKTŮRKY) MĚSTO ANDĚLSKÁ HORA 

  18. ZÁŘÍ 
SVĚTLÁ KERAMIKA SVĚTELSKÁ POHODA 
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Poděkování 

SDH Světlá Hora děkuje dětem, rodičům a všem sponzorům ( Obec Světlá Hora, Elap 

Světlá Hora, FA-BIO spol s.r.o, Jiří Grund, Stavby 

Lukovský, Ochotnické divadlo Světlá Hora, Jídelna u 

Zdeňky, ASE s.r.o, Navos Farm Technic s.r.o, Ivana 

Mozolová, Jatka Světlá Hora, Petra Kopincová, 

Záchranný útvar Hlučín), kteří se podíleli  na přípravě letošního Dětského dne ve Světlé 

Hoře.  

Velitel Jednotky Lukovský František. 

Informace o Jednotce Světlá Hora 
Při této příležitosti bychom chtěli informovat občany Světlá Hora i o 

činnosti Jednotky Hasičů, která ke dni 16. 6. 2015 zasahovala pří 22 

zásazích.  

Velitel Jednotky Lukovský František. 

ŘÍJEN 3. ŘÍJNA 
SVĚTLÁ ZABIJAČKA SVĚTELSKÁ POHODA 

  16. ŘÍJNA 
SVĚTLÁ KERAMIKA SVĚTELSKÁ POHODA 

        

LISTOPAD 11. LISTOPADU 
SVĚTLÁ MARTINSKÝ PRŮVOD SVĚTELSKÁ POHODA 

  13. LISTOPADU 
SVĚTLÁ KERAMIKA SVĚTELSKÁ POHODA 

  28. LISTOPADU 
ANDĚLSKÁ HORA 

TURNAJ V NOHEJBALE 
PODZIMNÍ TURNAJ TJ SVĚTLÁ HORA 

  28. LISTOPADU 
SVĚTLÁ 

VÁNOČNÍ TVOŘENÍ A 

ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO 

STROMU 
SVĚTELSKÁ POHODA, OBEC SVĚTLÁ 

HORA 

        

PROSINEC 2. PROSINCE 
ANDĚLSKÁ HORA MIKULÁŠŠKÁ NADÍLKA MĚSTO ANDĚLSKÁ HORA 

  5. PROSINCE 
SVĚTLÁ MIKULÁŠSKÁ NADÍLKA SDH SVĚTLÁ HORA 

  11. PROSINCE 
SVĚTLÁ 

PŘEDVÁNOČNÍ SETKÁNÍ 

SENIORŮ OBEC SVĚTLÁ HORA 

  PROSINEC 
SVĚTLÁ 

ZAPOJENÍ SE DO AKCE 

„ČESKO ZPÍVÁ KOLEDY“ SVĚTELSKÁ POHODA 

  11. PROSINCE 
SVĚTLÁ KERAMIKA SVĚTELSKÁ POHOA 

  27. PROSINCE 
ANDĚLSKÁ HORA 

TURNAJ V NOHEJBALE – 

MEMORIÁL JANA ŠNÁBLA TJ SVĚTLÁ HORA 

  mezi 27. - 30. PROSINCEM 
SUCHÁ RUDNÁ 

VÁNOČNÍ KONCERT v kapli 

Nejsvětější Trojice ZKRÁŠLOVACÍ SPOLEK SUCHÁ RUDNÁ 
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Okresní kolo soutěže v požárním sportu 

Hasičské družstvo žen ze Světlé Hory se zúčastnilo 

dne 23. května 2015 v Ryžovišti Okresního kola 

soutěže v požárním sportu, do kterého postoupilo 

z Okrskového kola soutěže v požárním sportu, 

které se konalo dne 8. května 2015 

v Moravskoslezském Kočově. Družstvo 

reprezentovaly Terezie Andrýsová, Veronika 

Andrýsová, Michaela Macurová, Helena 

Maňáková, Vanessa Nyitraiová, Pavla Pohlová a 

Vendula Vilímcová. 

Okresního kola se zúčastnilo pět mužských 

družstev a šest ženských družstev z různých obcí. 

Soutěž se skládala ze tří disciplín. 

První disciplínou byla štafeta 4 x 100 m 

s překážkami, kde družstvo reprezentovaly Pavla Pohlová, která vyběhla jako první se 

štafetkou (kolíkem) a skákala skrz dřevěné okno, poté předala štafetku Michaele 

Macurové, která skákala přes bariéru, třetí úsek běžela Vanessa Nyitraiová, která běžela 

s hadicemi přes kladinu a zapojila jednu hadici do rozdělovače a druhou do štafetky, 

kterou odpojila po proběhnutí určeného místa a poslední úsek běžela Vendula Vilímcová, 

která přenesla hasicí přístroj z jednoho určeného místa do druhého. V téhle disciplíně se 

družstvo umístilo na 3. místě. 

Druhou disciplínou byl běh na 100 m s překážkami, kde běželo šest závodnic z družstva 

ve dvou pokusech jako jednotlivci a započítávaly se čtyři nejlepší časy. Startovalo celkem 

33 závodnic, z našeho družstva se umístily na 11. místě Michaela Macurová, Terezie 

Andrýsová na 12. místě, Vendula Vilímcová na 13. místě, Pavla Pohlová na 17. místě, 

Veronika Andrýsová na 23. místě a Helena Maňáková na 26. místě. Po téhle disciplíně 

bylo družstvo opět na 3. místě. 

Závěrečnou disciplínou byl požární útok, kterého se zúčastnilo kompletní družstvo všech 

sedmi účastnic. Díky souhře družstva se útok zdárně povedl. 

Výsledky všech tří disciplín se sečetly a udělal se konečný výsledek. Družstvo žen 

ze Světlé Hory se umístilo celkově na krásném 3. místě. První místo obsadilo družstvo žen 

z Leskovce nad Moravicí a druhé místo obsadilo družstvo žen ze Starých Heřminov. 

Za družstvo žen Michaela Macurová 

Okresní kolo dorostu   

Dne 23. 5. 2015 se uskutečnila soutěž dorostu v Rýžovišti. Za náš kolektiv 

startovaly tři dorostenky: Eliška Bezová, která svoji kategorii vyhrála a 

zajistila si postup na krajské kolo dorostu do Ostravy. Marie Metelková se 

umístila na 2. místě a Klára Maňasová při přebíhání kladiny spadla a bohužel 

se zranila.  Za střední kategorii dorostenců náš kolektiv reprezentoval Martin 

Král, který se umístil na 2. místě. Všem gratulujeme.  
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Krajské kolo hry Plamen a dorostu Ostrava (5.6 – 7. 6. 2015)   

Náš kolektiv dostal možnost společně s kolektivem Starých Heřminov zúčastnit se 

krajského kola v Ostravě, kde tak reprezentovaly okres Bruntál. 

Zúčastnilo se družstvo starších žáků: Martin Král, Robert 

Svoboda, Marie Metelková, Eliška Bezová, Tereza Hudcová, 

Simona Šusterová, Terezia Jurmanová, Veronika Králová a 

doplnila ho mladší děvčata Tereza Želinská a Martina 

Nekorancová.                                                                            

Začínalo se v pátek závodem požárnické všestrannosti. Zde si 

vedla dobře první hlídka - škoda zbytečných trestných bodů za 

zdravovědu. V sobotu už ostatní disciplíny probíhaly na stadionu 

v Ostravě. Moc se nám nevedlo. Skončili jsme v konečném pořadí na 12. místě. Ale bylo to 

mnohem lepší než loni v Novém Jičíně. Není důležité vyhrát, ale zúčastnit se.                                 

Martina Orságová 
 

Jak z článku vedoucí kolektivu Martiny vyplývá, startoval náš kolektiv opět na krajském 

kole hry Plamen. Bohužel musel být doplněn o mladší žákyně. I přes tento handicap však 

žáci podali bojovné výkony, běžecky však na starší žáky nestačili. Přesto si zaslouží všichni 

poděkování.                                                         

V neděli 7. 6. 2015 startovala na krajském kole dorostu v nejmladší kategorii Eliška Bezová 

a skončila na 5. místě                                                                          

Děkujeme také firmě Stavby Lukovský za zajištění dopravy a panu Danu Pelikánovi a paní 

Simoně Náplavové za odvoz našich mladých hasičů na obě krajské akce. 

Zdeněk Hudec 

 

Tělovýchovná jednota Světlá Hora – hospodaření. 

     Jelikož dostáváme otázky od občanů, jak je to s financováním naší TJ a podporou obce, 

tak jsem Vám zpracoval tabulku, kde uvidíte, jak nás obec podporuje a jaké finanční 

prostředky vynakládáme na chod TJ. Zde je třeba uvést skutečnost, že v roce 2013, 2014 

obec ze svých prostředků nám uhradila hnojivo a osivo, elektrickou přípojku do bufetu a 

materiál na výměnu nefunkčních, či protékajících WC, sprch a vodovodních baterií, které 

jsme na své náklady vyměnili, protože protékala voda, což zbytečně navyšuje náklady na 

provoz, kdy tyto výdaje v tabulce níže se neobjeví. 

Jak vidíte, tak obec nás podporuje tím, že TJ má pronajatý areál, včetně objektů, na dobu 

určitou do 31. 12. 2025 a to na základě uzavřené smlouvy ze dne 01. 01. 2006 a dalších 

dodatků. V článku VII. této nájemní smlouvy v bodě 2 je napsaná povinnost pronajímatele 

(obce) přispívat na provoz tělovýchovného zařízení dle předloženého vyúčtování 

každoročně a to výslovně „provozovatel (obec) se zavazuje přispět“.  Vše navazovalo a 

navazuje i na zákon č. 115/2001 Sb. §6 - o podpoře sportu, který obcím stanovuje, ve 

své samostatné působnosti vytvářejí podmínky pro sport, obce zejména: 

a) zabezpečují rozvoj sportu pro všechny  

b) zajišťují výstavbu, rekonstrukce, udržování a provozování svých sportovních zařízení a 
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poskytují je pro sportovní činnost občanů, 

c) kontrolují účelné využívání svých sportovních zařízení,  

d) zabezpečují finanční podporu sportu ze svého rozpočtu.  

Do roku 2014 to probíhalo tak, že na základě vyúčtovaných nákladů za energie kabin obec 

v této výši schválila dotaci na energii a provedl se vzájemný zápočet. Jak sami vidíte, tak 

na činnost jednotlivých oddílů, co se týká úhrady nákladů uvedených v tabulce, jsme 

nikdy od obce nedostali žádné a tak jsme si peníze získávali s získáváme sami, aktuálně 

od sponzorů za reklamu (ve Světlé Hoře to je v současné době pouze firma FA-BIO), 

za finanční dary (Alois Šimčík posílá z obce svoji odměnu zastupitele na účet TJ), za 

ostatní dary, ze startovného, z členských příspěvků od členů jednotlivých oddílů, u fotbalu 

je to dále vstupné, občerstvení, tržby z restaurace, dotace a příspěvky od fotbalového 

Rok 

Žádost TJ Vyúčtované TJ poskytnutá Žádost TJ Poskytnutá 

na obec náklady na provozní na obec dotace (30.6.15) 
o příspěvek energii dotace z obce o dotaci na z obce na 

na provoz z obce na TJ na energie činnost činnost TJ 

2011 
110 000 Kč 130 000 Kč 130 000 Kč 40 000 Kč 0 Kč 

Náklady TJ na činnost mimo provoz (energie) 392 130 Kč 

2012 
130 000 Kč 130 000 Kč 130 000 Kč 26 000 Kč 0 Kč 

Náklady TJ na činnost mimo provoz (energie) 312 582 Kč 

2013 
140 000 Kč 200 493 Kč 200 493 Kč 65 000 Kč 0 Kč 

Náklady TJ na činnost mimo provoz (energie) 262 375 Kč 

2014 
185 000 Kč 72 686 Kč 72 686 Kč 75 000 Kč 0 Kč 

Náklady TJ na činnost mimo provoz (energie) 287 917 Kč 
2015 160 000 Kč 0 Kč 0 Kč 90 000 Kč 60 000 Kč 

Náklad TJ se dělí: 2011 2012 2013 2014 
Poplatky TJ 41 630 Kč 40 624 Kč 37 495 Kč 34 931 Kč 

Nohejbal 24 123 Kč 32 760 Kč 12 922 Kč 3 201 Kč 
ASPV - ZKS (ženy) 10 607 Kč 7 925 Kč 12 245 Kč 8 299 Kč 

Fotbal z toho: 315 770 Kč 231 273 Kč 199 713 Kč 241 486 Kč 
na činnost klubu 161 491 Kč 102 704 Kč 71 745 Kč 81 835 Kč 

na činnost mládež 67 232 Kč 57 323 Kč 40 018 Kč 60 462 Kč 

registrace 17 750 Kč 16 600 Kč 32 390 Kč 36 350 Kč 
občerstvení 51 797 Kč 32 843 Kč 33 937 Kč 40 728 Kč 

údržba hřiště 17 500 Kč 21 803 Kč 21 623 Kč 22 111 Kč 

Výsledek hospodaření -39 067 Kč 2 770 Kč -2 853 Kč 369 Kč 

Poplatky TJ bankovní poplatky, pojištění, web hosting, odpisy, poštovné 

na činnost klubu 
materiál zdravotní, na trénování, dresy, míče, čisticí prostředky, 

lajnování, pronájmy, cestovné, doprava, rozhodčí - klub, muži 

na činnost mládež pouze náklady na mládežnické mužstva - viz činnost klubu 

registrace registrační poplatky na svaz, náklady na hostování a přestupy 

občerstvení pro rozhodčí, diváky, hráče, pořadatelé a nápoje pro mužstva 

údržba hřiště 
opravy sekaček a ND, PHM na sečení, hnojivo, osivo, drobný 

materiál na opravy v prostorách kabin, zámky, žárovky aj. 
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svazu ČR na členy a od ministerstva školství na údržbu hřiště a to vše na základě našich 

písemných žádostí, včetně provedení vyúčtování, bez kterých bychom nikdy nic nezískali. 

Výnos z nájmu za správcovský byt je nyní využíván na odměnu za správcovství, sečení 

trávníků, praní dresů, či úklidu kabin. Podobným způsobem byl využíván správcovský byt 

i v minulosti, kdy správce tyto služby prováděl a neplatil za nájem bytu. 

        Tady je smutné, že jsme z obce v minulosti (viz tabulka) nedostávali žádné 

příspěvky a to ani na naši mládež. V roce 2015 jsme uzavřeli s obcí na základě usnesení 

ZO novou, druhou smlouvu, se schválenou dotací na činnost TJ pro rok 2015 ve výši 

120.000. Zde je nutno třeba uvést, že starosta na zastupitelstvu při schvalování této druhé 

smlouvy řekl, že za co TJ utratí peníze na činnost, je pouze věcí TJ. Ale jakmile měla 

obec uhradit první ¼ schválené dotace, tak nám napsal, že obec nám naproti tomu vystaví 

fakturu na energii za 1Q. 2015 a TJ tuto fakturu uhradí na účet obce. To je ale v rozporu s 

platnou smlouvou uzavřenou do roku 2025.  Na základě těchto zjištění se výbor TJ 

v dubnu 2015 sešel a vyzval obec k dodržení právních ustanovení dvou uzavřených smluv 

a v květnu jsme obci vrátili vystavenou fakturu za energie za 1Q.2015 s odvolání na 

nesoulad uzavřených smluvních vztahů. 

      Ale podle písemného aktuálního stanoviska rady obce, které najdete na webových 

stránkách obce na úřední desce, nám prostředky, na činnost TJ v r. 2015, budou sice 

vyplácet na náš účet, ale na druhou stranu nám v rozporu s uzavřenou smlouvou z roku 

2006, chtějí nadále vystavovat faktury za spotřebované energie. Po vrácení faktury nás 

navíc obec eviduje jako dlužníky, i když jsme fakturu reklamovali. Tento požadavek 

z obce budeme řešit na nejbližším výboru TJ v červenci.  

     Na pondělním zastupitelstvu dne 22. 06. 2015 jsem byl já, jako zástupce TJ, který se 

snaží dodržovat zákonné ustanovení a uzavřené právní akty, asi 1 hodinu „grilován“ a 

myslím si, že určitě ve zpravodaji se objeví argumenty ze strany obce, že názory TJ a 

moje do dnešního dne jsou mylné a měli bychom se podřídit stanovisku rady obce a 

starosty, jinak nám nebude obec přispívat na sport. Určitě závěr TJ a právního 

posouzení uzavřených dvou smluv po Výboru TJ Vám zde také v dalším čísle přineseme. 

Za TJ Světlá Hora Alois Šimčík – odpovědný člen TJ za účetnictví  
 

Tělovýchovná jednota Světlá Hora v sobotu 20.06.2015 začala slavit po posledním 

utkání okresního přeboru v Zátoru 

výhrou 2:5 (0:5) postup do I.B třídy 

(viz foto), kde jsou hráči a aktuální 

realizační tým fotbalového klubu.  

Stojící zleva: Radek Ušala, Milan 

Šmatlák, Jakub Petřík, Jakub Matějka, 

Michal Grund, Richard Hapka, Pavel 

Kalaš, Jiří Kraus, Luboš Kopec, René 

Maňas, Jaroslav Jombík, Jan Rončák, 

Ondřej Bridzik, Alois Šimčík, Jiří 

Kotlár, Lukáš Kopec, Marek Berezňanin, přikrčení zprava David Marejka, Vratislav 

Meluch, Pavel Svatý, Tomáš Žatka, Jiří Sedlář, Tomáš Král, sedící zleva: Jan Král, Jiří 
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Rončák, Richard Matuška, Tomáš Grosman.  Všem gratulujeme. Sedm dlouhých roků 

trvalo oddílu, aby si opět mohl tento klub zahrát vyšší třídu, neboť  v předcházejícíh 7 

sezónách jsme se umístili v okresním přeboru 5x na druhém místě a jednou na 4.místě a až 

nyní konečně to je již vysněné 1.místo. „Ták jsme první no a co“ – skandování po utkání 

bylo hektické. Realizační tým a hráči dne 27.06.2015 připravili na hřišti ve Světlé Hoře 

ukončenou s příchuti oslavy tohoto úspěchu s fanoušky, kdy nechybělo k občerstvení všech 

selátko na rožni, kopečková zmrzlina, hranolky, bramboráky, langoše a pro děti zdarma 

špekáček k opékání na ohni. Hráči (muži, dorostenci a jejich hosté) si pak v rámci této 

ukončené tj úspěšné sezóny 2014/2015 odehráli společně přátelský zápas. Přejeme dalších 

fotbalových úspěchů.  

V současné době se chceme obrátit na příznivce fotbalu, kteří by měli zájem se zapojit do 

trénování našich nejmladších a to ročníků 2008 a mladší tj. nově začínajících fotbalistů. 

Dále sháníme i trenéra k dorostencům ročníků 2000 – 1997, aby se přihlásili. Žáčci, ročníky 

2001 – 2004 budou hrát opět krajskou soutěž pod hlavičkou Juventusu Bruntál – domácí 

utkání se budou hrávat v neděli na hřišti Světlé Hoře. Dále se obracíme směrem k občanům, 

zdali někdo nemá zájem natáčet průběh domácích utkání pro potřeby TJ, FAČR 

Alois Šimčík – předseda TJ Světlá Hora – oddíl fotbal. 

Naše školy informují rodiče – a nejen je  

MMATEŘSKÁATEŘSKÁ  ŠKOLAŠKOLA  VEVE  SSVĚTLÉVĚTLÉ  HHOŘEOŘE 

Léto k nám zatím nepřišlo, i když se na něj moc těšíme, a tak všichni doufáme, že k nám sluníčko 

brzy přijde a zahřeje nás i přírodu. 

Na závěr roku jsme se připravovali na naši největší akci – „ROZLOUČENÍ S 

PŘEDŠKOLÁČKY“. V letošním roce jsme tuto akci pojali jako zahradní slavnost a 

soutěžní odpoledne. Předškoláčci si pro nás připravili milé a veselé básničky a 

společně jsme se se všemi dětmi naučili písničku. Čekalo nás překvapení - divadélko, 

které nám přijelo pro všechny velké i malé zahrát veselou pohádku. Po pohádce jsme 

se rozběhli po zahradě, kde nás čekaly disciplíny s dopravní tématikou, při jejichž realizaci nám 

hodně pomohla děvčata z 9. třídy. Jednou z disciplín byl i koník Kuba, kterého nám zapůjčili na 

naši akci manželé Lempochnerovi a my tímto velice děkujeme. Dále nás čekaly již tradiční 

buřtíky, zmrzlina a všechny dobroty, které jsme společně s maminkami napekly. Díky 

sponzorskému daru, Agrozat Zátor p. Roman Zácha, dále ZŠ Andělská Hora, pracovníkům obce 

Světlá Hora a také kamarádům z deváté třídy jsme mohli prožít veselé, zábavné a bohaté 

odpoledne. Všem tímto srdečně děkujeme za jejich vstřícnost a pomoc. 

V pátek 19. 6. jsme se s dětmi vypravili na výlet do Pradědovy galerie v Jiříkově, kde nás čekaly 

dřevěné sochy všech velikostí ztvárňující zvířátka, pohádkové postavy, draky, krásné betlémy a v 

areálu galerie byla spousta vyřezávaných atrakcí pro děti – kolotoče, prolézačky apod. Příliš nám 

nepřálo počasí, chvíli nám i dost pršelo, ale nám to nevadilo a společný výlet jsme si krásně užili. 

Důležité upozornění 

Mateřská škola bude v době hlavních prázdnin uzavřena od 1. července do 23. srpna. 
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Provoz bude zahájen 24. srpna pro rodiče, kteří projevili potřebu docházky o 

prázdninách. Běžný provoz bude zahájen 1. září (úterý) 2015. 

Všem dětem i jejich rodičům přeje kolektiv MŠ ve Světlé Hoře klidné, veselé a 

odpočinkové prázdniny. 

Vladislava Keilingová, učitelka MŠ 

ZZÁKLADNÍÁKLADNÍ  ŠKOLAŠKOLA  VV  AANDĚLSKÉNDĚLSKÉ  HHOŘEOŘE  

Červen je zajímavý měsíc. Dětem připadne dosti dlouhý, neboť se velmi těší na 

prázdniny. Pedagogům zase připadne velmi krátký, protože zrovna v tomto období se 

nakupí spousty práce, mezi kterou patří příprava a realizace školních výletů, ale 

především uzavírání klasifikace a hodnocení celoročního snažení žáků. 

Celý školní rok byl ve znamení oprav naší školy v rámci projektu. Učili jsme v trošku 

bojovnějších podmínkách, ovšem jsme rádi, že zřizovatel to se školou myslí vážně a 

oblékl ji do nového kabátku. Již nyní je v budově znatelně tepleji a příjemněji.  

Všechny třídy se vzdělávaly podle našeho vlastního Školního vzdělávacího programu. 

Počínaje 1. 9. 2014 jsme začali vyučovat dle nového ŠVP – tuto verzi nám schválila 

Česká školní inspekce, která navštívila naši školu v měsíci březnu 2014, přičemž 

z pohledu vzdělávání neshledala sebemenších nedostatků a doporučila právě tento postup. 

Rovněž v tomto školním roce jsme pokračovali ve výuce předmětu rozšířená tělesná 

výchova, obohatili jsme zájmové útvary o sportovní aktivity apod. V pololetí jsme se 

rozloučili s paní učitelkou Pavliňákovou, kterou po dobu druhého pololetí nahradila paní 

učitelka Jasinská. 

Nelze ani vyjmenovat opravdu všechny aktivity, které jsme v tomto školním roce 

uskutečnili. Za zmínku stojí florbalová utkání v rámci škol okresu. Uvítali jsme několik 

zajímavých hostů, např. sokolníky či cimbálovou muziku. Navštívili jsme ZOO v Lešné, 

hasiče v Bruntále či Arboretum v Novém Dvoře. Kolega Jiří Bujnoch zorganizoval 

tradiční zájmové aktivity: drakiádu či kuličkiádu. Paní učitelky prvního stupně věnovaly 

velké úsilí tomu, aby pobyt dětem ve škole zpříjemnily (např. odpoledne pro děti a rodiče, 

spaní ve škole apod.). Rovněž vyučující druhého stupně svým přístupem k dalším 

aktivitám, mezi které patřila kupříkladu velmi zdařilá a povedená Školní akademie, 

zpestřili běžnou školní výuku. Za vše, co pracovníci školy pro děti v průběhu školního 

roku dokázali udělat, jim patří velké poděkování.  
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Zapojili jsme se také do řady projektů, přičemž za jeden z nejúspěšnější lze považovat 

projekt s Gymnáziem v Bruntále, kterým jsme podpořili vzdělávání našich žáků v oblasti 

přírodovědných předmětů. Žáci tak mohli být vzděláváni přímo na gymnáziu, takže 

poznali i jiný styl výuky. Vyučující gymnázia si na druhou stranu mohli vyzkoušet práci 

s dětmi ze základní školy. Díky tomuto projektu se naše děti podívaly třeba do ZOO 

v Lešné, na přečerpávací nádrž v Dlouhých Stráních, do Arboreta v Novém Dvoře, do 

Slezského muzea v Opavě, do Muzea Julese Vernea v Ostravě, do Štenberku či 

do Moravské Třebové. Tradičně jsme se také zapojili do řady aktivit v ekologické oblasti 

(GLOBE – škola, Zlatý list, projekt Žáby). 

Za zdárný průběh končícího školního roku chceme poděkovat především pracovníkům 

školy – pedagogům i nepedagogům, také však rodičům a dětem. Tento rok byl velmi 

náročným, ovšem z pozice vedení školy si uvědomujeme, že bychom jej nezvládli bez 

skvělé spolupráce se všemi, kteří ve škole pracují, stejně tak s těmi, kteří školu zřizují. 

Velmi děkujeme za výbornou spolupráci s MěÚ Andělská Hora a OÚ Světlá Hora, 

zejména pak za bezvadnou komunikaci s pány starosty Miroslavem Novotným a 

Václavem Vojtíškem. 

 Když jsem v roce 2012 nastupoval do funkce, řekl jsem veřejně, že moji misi na pozici 

ředitele ukončím za předpokladu, až bude škola opravena. Škola dostala nový háv, 

tepelnou izolaci, nová okna a vzhled, za který se nemusí stydět. Škola má nový Školní 

vzdělávací program, který byl schválen Českou školní inspekcí, nová schodiště i šatny, 

elektronické čipování ve školní jídelně, nový alarmový systém, kamery apod. Věřím, že 

novému řediteli/ředitelce se na pozici v Andělské Hoře bude dařit a zvládne posunout 

školu ještě více ke statusu úspěšných vzdělávacích institucí. Přeji mu/ji do nové funkce 

hlavně hodně trpělivosti a sil. Bude jich jistě zapotřebí. 

Přeji všem příjemné a pohodové prázdniny a hodně úspěchů v novém školním roce 

2015/2016. 

Mgr. Jan Vavřík, ředitel školy 

Prázdninový provoz školských zařízení v Andělské Hoře 

Andělskohorská školní jídelna i školní družina budou uzavřeny celý červenec i větší část 

srpna, pravidelný provoz kanceláře školní jídelny pro platby stravného začne v pondělí 24. 

srpna 2015.  

A snad ještě poslední informace k závěru prázdnin: nový školní rok začíná v úterý 1. září 

2015 slavnostním zahájením v 8:00 hodin v areálu školy. Na první školní den kromě 

přivítání prvňáčků připravujeme také fotografování všech dětí! 

 

Zprávy ze školní meteorologické stanice 

Období 22.5.-21.6.2015 
Název stanice: Andělská Hora     Nadmořská výška: 675 m n. m.   

Zeměpisná šířka: 50° 06' s. š.        Zeměpisná délka: 17° 24' v. d. 
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V posledním sledovaném období jsme zaznamenali jak tropické letní teploty od 1. do 15. 

června, tak ve zbývajících dnech teploty nižší než 15 °C. Nejvíce srážek napadlo po 

naměřeném nejteplejším dni, a to 14. června. Poté jsme zaznamenali velmi prudké 

ochlazení s největrnějším červnovým dnem, téměř 14 m/s. 

  Mgr. Eva Kyšová 
 

 

  Prodáme volný byt 4+1 do osobního vlastnictví ve Světlé Hoře, č.p. 406, byt č.2, celková 

plocha 79,9 m2. Před rekonstrukcí. Cena 360 000 Kč. Informace na tel. 604 296 460. 

 

 

 

Naměřené hodnoty meteorologických veličin v období 
22. 5. – 21. 6. 2015 

  datum hodnota 

Nejnižší naměřená teplota  (°C) 17., 18. a 20. 6. 5 

Nejvyšší naměřená teplota  (°C) 13. 6. 29 

Nejvyšší úhrn srážek              (mm) 14. 6. 12 

Nejvyšší rychlost větru       (km/h) 16. 6. 13,7 
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Společenská rubrika 
Blahopřejeme občanům, kteří v měsíci červnenci 

oslaví svá životní jubilea 
 
85 let - Pavlína Pospíšilová, Světlá 
84 let - Ladislav Pacelt, Světlá 
83 let - Jozef Babiš, Světlá 
81 let - Magdaléna Procházková, Světlá 
78 let - Emílie Hrbáčková, Světlá 
74 let - Miroslava Judiaková, Světlá 
72 let - Barbora jJanoschová, Světlá 
70 let - Zdeněk Hopjan, Světlá 
70 let - Ludmila Kakáčová, Světlá 
60 let - Olga Širanová Světlá 
60 let - Leopold Kameník, Světlá 
 
 

 
 
Vítáme tě mezi námi…. 

 Amálka Nitraiová 

Adrianka Kozáková 

 

 
Blahopřejeme novomanželům…. 
 

Markéta Kolmačková a Tomáš Fülöp 
 

 

 

Copyright © Obec Světlá Hora, 2015. 

Evidováno jako periodický tisk územního samosprávného celku pod 

číslem MK ČR E 10598. 

Vyšlo 1. července 2015 v nákladu 640 výtisků. Vychází měsíčně.  

Uzávěrka dalšího čísla je v pondělí 22.7.2015!!!  

Schůzka redakční rady je 22.7.2015 v 15.30 hod. 

Graficky zpracovala Radka Soroková 

Veškerá placená inzerce je redakčně neupravena. 


